

**Bjørn Roger Jensen**      **976 54 705**  
**Hans Kristian Enger**    **915 96 066**  
**Magnus Leite**            **984 90 379**  
**Silje Moen**                **920 45 753**

15. jan. 2011

## Kretsstyremøte

Hos Erling tirsdag 17.februar 2009 kl 19.30.

Sakliste / *vedtak i kursiv*

*Alle til stede, Silje kom ca 20.10.*

### 1. Kretsstyrets oppgaver

- NSF's grunnregler og lover, §2-3
  - i. *Gjennomgått de delene som angår kretsstyret.*
- Strategiplan for Vestoppland krets, vedtatt på kretsting november 2007
  - i. *Gjennomgått, tas opp igjen senere. Uheldig å ha en sovende strategiplan.*
- KL/KS-samling 24.-26.april Ingelsrud
  - i. *Kretsdeltakere er: Visekretsleder Bjørn Roger, styremedl Hans Kristian og landsleirambassadør Thorbjørg.*
- Møteplan framover våren: Klarer vi å bestemme datoer ? (Mars/april/mai)
  - i. *Møtedatoer for kretsstyret blir mandag 30.mars og mandag 27.april. Begge møtene blir hos kretsleder, og begge starter kl 1900.*

### 2. Oppsummering etter kretstingets årsmøte 6.februar 2009. Saker å følge opp?

- Kanoinnkjøp Kanohenger 2?
  - i. *Erling ringer Maren Rønnaug i Bagn for å bekrefte at hun kan kjøpe inn tre nye kanoer til kretshengeren, jfr årsmøte-vedtak. Innkjøpet må koordineres med Biri, som skal kjøpe nye gruppe-kanoer.*
  - ii. *Kasserer ble ikke valgt (og skal heller ikke velges) på årsmøte, men utpekes av styret. Erling spør Maren Rønnaug om hun vil ta en ny periode.*

### 3. KBK. Brandbu har ansvaret for kretsens KBK. Gudbrandsdal krets har ting-vedtak på samarbeid. OK for Brandbu å ha med Gudbrandsdal krets, men de vil ha arrangementet til Hadeland. Et fellesarrangement trenger en arrangements-komite.

- Hva gjør vi?
  - i. *Det legges opp til at KBK arrangeres av Brandbu et sted på Hadeland*
  - ii. *Gudbrandsdal krets er velkommen til å delta på KBK på Hadeland. Hvilken type arrangement avklares på neste kretsstyremøte (invitasjons-arr eller felles-arr)*

## Vestoppland krets av Norges speiderforbund

Adresse: kretsleder Erling Onstein | Postadresse: Sommerovegen 42, 2816 Gjøvik

Telefon: 61 17 64 67 / 922 30 497 | E-post: erling@onstein.no | <http://vestoppland.scout.no>

- iii. *Bjørn Roger er kretsens kontaktperson for arrangementet. Hans oppgave blir først og fremst å forsikre om at arrangementet følger reglementet og tradisjonene i kretsen .*
- iv. *Bjørn Roger (KBK-ansvarlig for kretsen 2008) renskriver utkastet til felles KBK-reglement for Vestoppland og Gudbrandsdal krets. Dette sendes til Gudbrandsdal krets's KBK-ansvarlig Ann Elin Mortenson for godkjenning og videre til Brandbu. Ansvarlig: Bjørn Roger.*

#### 4. UTOPIA.

- Leirkomiteen trenger en krets-ambassadør
  - i. *Thorbjørg Nordengen forespørres (Bjørn Roger ringer)*
- Felles krets-kontainer for fellesutstyr? Felles transport av leirdeltakere?
  - i. *Det bestilles egen kretskontainer for felles-transport av troppsutstyr. Konteineren plasseres i Gjøvik-området. Tore vet mer om tilbudet. (ansv: Erling)*
  - ii. *Gruppene forespørres om hvem som er interessert i felles-reise til landsleiren. Kretsen vurderer å bestille busser, må betales av gruppene/leirdeltakerne. Ansvar: Erling*

#### 5. JOTA/JOTI. Hvem er mulige arrangører?

- i. *Etter vedtatt terminliste for 2009 – 2016 er det Biri som er utpekt som JOTA/JOTI-ansvarlig gruppe. Erling snakker med Tor Arne Folkestad*
- ii. *Må avklares før 1.juni, jfr årsmøte-vedtak.*

#### 6. Alders-grupper som trenger krets-tiltak:

- Hva gjør vi med 13+ / Firkløver Goodwill ?
  - i. *Viktig å ha et tilbud til kretsens vandrere. Urealistisk å ha noe klart våren 2009. Tas opp med nabokretser (Mjøsklubben?) for å få på plass noe felles.*
- Roveraktiviteten i kretsen? Ny roverkontakt?
  - i. *Styremedl Magnus ny roverkontakt. Oppgaven å sørge for minst to roverarrangement i kretsregi i 2009 (jfr Strategiplan). Magnus også utfordret til å få til kretslag på Rover-fem-kamp 25.-27.september 2009.*
  - ii. *Magnus sammen med bowling-arrangørene Thorleif, Kim og Brage oppfordres til å delta på roverløft på Ingelsrud 24.-26.april på kretsens regning*
  - iii. *Alle andre rovere oppfordres til å delta og ev søke støtte hos gruppene*

#### 7. Informasjons-system. Hva gjør vi for å informere?

- Kretsens web-side: Web-redaktør? Ambisjonsnivå?
  - i. *Roar (avgått kretsleder) har løftet kretsens web-sider betydelig hakk oppover. Hans Kristian snakker med Roar for å finne praktiske løsninger på oppdateringer, og om det er mulig med delt web-redaktør-ansvar*

### Vestoppland krets av Norges speiderforbund

Adresse: kretsleder Erling Onstein | Postadresse: Sommerovegen 42, 2816 Gjøvik

Telefon: 61 17 64 67 / 922 30 497 | E-post: erling@onstein.no | <http://vestoppland.scout.no>

- ii. *Alle referat fra kretsstyremøter må ut på web-sidene. Naturlig at kretsleder Erling står for dette.*
  - iii. *Ønskelig med jevnlig omtale (med bilder) av nye speider-aktiviteter i kretsen/gruppene. Ansvarlig for dette avklares på neste kretsstyremøte.*
- Poteten: Hva bruker vi den til?
    - i. *Viktig med informasjon, men bruken av Poteten må samordnes med bruken av web-sidene. Tas opp igjen når det tekniske og praktiske rundt web-side-driften er avklart.*
  - Forbundets nye medlemsregister: Vil det erstatte noe av det vi har?
    - i. *Det er prioritert å få opp et medlemsregister, og få påmeldingen til landsleiren organisert. Grunn til å tro at det vil ta noen uker/måneder før funksjoner for utsending av informasjon til kretsens speidere/ledere er klar til å brukes.*
  - E-mail-lister: Overflødig når nytt medlemsregister er snart klart?
    - i. *Bør nok vedlikeholdes enda en stund, jfr punktet over.*

## 8. Eventuelt

- i. *Ingen saker*

## Referent Erling Onstein

### Vestoppland krets av Norges speiderforbund

Adresse: kretsleder Erling Onstein | Postadresse: Sommerroeven 42, 2816 Gjøvik

Telefon: 61 17 64 67 / 922 30 497 | E-post: erling@onstein.no | <http://vestoppland.scout.no>